
 

 

 

 

Referat fra FAU-møte 

18. mars 2024 

Uranienborg skole, personalrommet kl. 17:30 – 19:00 
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fremover 

3. Oppdatering om hjertesoneprosessen 

4. Status for årshjulet 
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6. Prosess for valg av ny FAU-leder 

7. Eventuelt 

1. Informasjon fra ledelsen v/rektor 

Rektor oppklarte rundt gratisprinsippet og det at skolen ønsker å opprette faste aktiviteter som genererer 

midler som skolen mottar som gave. Dette er ikke mot gratisprinsippet. Eksempel på aktiviteter kan være 

17. mai + kunstutstilling der foreldre kjøpte kunstverk fra egne barn. Rektor presiserte at aktiviteter som 

står i læreplanen vil man gjennomføre uansett, uavhengig av om man får gaver eller ikke.  

Det ble stilt spørsmålet om vinteraktivitetsdagen for ungdomsskolen var i tråd med gratisprinsippet, da det 

ene tilbudet (Tryvann) medførte store kostnader, og at gruppepress blant ungdommene kan gjøre det 

vanskelig å si nei hvis man som familie ikke har råd.    

Rektor orienterte om skolens tiltak mot mobbing. Det handler om å forhindre situasjoner som kan skape 

mobbing. Eksempler er miljøteamets aktiviteter, trivselslærere som setter i gang ting i friminutter, det at 

skolen er åpen for å arrangere for eksempel bursdager. Det jobbes også med å bygge gode relasjoner 

mellom eleven og trygge voksne som miljøterapeuter, miljøarbeidere, sosiallærere, slik at det er trygt å si 

ifra om mobbing. Skolen tar hver eneste sak vedr. mobbing alvorlig og jobber målbevisst med dette.  

Skolen har blitt med på et forskningsprosjekt som heter TIKIS – Tuning into kids in school, for å lære barna å 

håndtere vanskelige relasjoner. 

2.  Elevrådsleder og -nestleder orienterer om elevrådets arbeid dette skoleåret og sine prioriteringer 

 fremover 

I våre vedtekter står det at FAU skal samarbeide med elevrådet. FAU leder har deltatt på et elevrådsmøte, 

og nå kom elevrådet for å presentere sitt arbeid.  



 

 

Elevrådsleder Eira og nestleder Jørgen presenterte elevrådets arbeid. Jobber med det som elevene tar opp 

som saker. Elevene er opptatt av skolegensere. I år har de jobbet for at skolegensere ikke skal ha årstall på 

seg, noe som skaper kjøpepress. Andre ting som de jobber med:  

• Undersøkelse blant ungdomstrinn og mellomtrinn for å avdekke hvordan elevene liker å lære  

• Jobber også for å sikre en bedre overgang til ungdomsskoletrinnet.  

• De setter også i gang ulike sosiale aktiviteter. 

Representant fra driftsstyre gav tilbakemelding på elevrådets innsats på driftsstyremøtene.   

Elevrådet jobber også for å sette søkelys på infrastruktur som ikke virker, for eksempel toaletter som ikke 

fungerer/er tilgjengelige, er sabotert, dårlige låser til toaletter, manglende såpe, manglende søppeldunker 

mm.  FAU gav innspill på at dette er viktige ting som må ordnes, og ønsker at driftsstyret bidrar til å sette 

dette på agendaen ovenfor skolen. 

3.  Oppdatering om hjertesoneprosessen 

FAUs representanter har hatt møte med skolen og hjertesoneteamet fra kommunen. FAU opplevde dette 

som et godt møte. Referat fra det møtet har allerede vært sendt.  

Oppdatering siden det møtet:  

• Riddervoldsp lass – kommer til å spille inn at trikkeholdeplassen i Riddervoldsgate bør flyttes 

nærmere Oscars gate, slik at det blir færre farlige situasjoner i krysset.  

• Skovveien blir enveiskjørt fra Riddervoldsplass i retning kirken.  

• Det er forslag om å lage en egen drop-sone ved skolens søppelkasser/ved bommen i Skovveien (ved 

harelabben). Alternativt kan man lage drop-sone ved kirken. Det er nødvending med en holdningskampanje 

blant foreldre i forhold til hvor man setter av barna. 

• Hjertesoneteamet hadde også med seg mange andre tiltak, som bedre skilting.  

• Det har blitt kommunisert til Sporveien om å instruere trikkeførere om å ta hensyn til at det er 

skolevei. Det ble gitt innspill at det må gis tilsvarende budskap til de som kjører 21-bussen angående krysset 

Riddervolds gate. 

• Det skal også opprettes kommunikasjon med Rema 1000, om å ikke ha varelevering akkurat rett før 

skolestart. Innspill om å ta opp det samme med Renovasjonsetaten.  

Det er ønskelig å gjennomføre mest mulig av disse endringene før sommeren og før Ring 1 stenges. 

4.  Status for årshjulet 

Trafikkvaktordningen har hatt litt varierende oppmøte, viktig å minne på at dette må planlegges av de 

ansvarlige.  

Det virker å være god kontroll på 17. mai-planleggingen. 17. mai-komiteen oppfordres til å få et godt 

samarbeid med skolekorpset. 17. mai-kontakt for korpset er nå samme person som er FAU-leder.   

FAU bemerket at juletreet fortsatt står og lurer på om ikke skolen har tenkt å fjerne det snart. 



 

 

5.  Skolegensere 

Skolegenser – ble anerkjent at elevrådet arbeider for at det skal være en mer generisk genser, uten årstall. 

Men det ble gitt innspill på om det må stå navn på genseren. Innspill om at genseren har en dyr 

ekspedisjonsavgift. Gjerne ha dialog med elevrådet om skolegenseren skaper vansker for dem som ikke har 

råd til genseren. 

6.  Prosess for valg av ny FAU-leder 

FAU-lederrollen er på valg. Det ble gjort en appell om å få folk til å melde seg til valg. Kjetil har gode 

erfaringer med å være FAU-leder og har ikke brukt så mye tid på oppgaven. 

7.  Eventuelt 

Det var ikke meldt inn noen saker til eventuelt. 

 

Møtet ble avsluttet kl. 19.10. 

 

Katherine Nordtømme 

Referent 

 

 

 

 

Møtekalender 2023/24 

25. september: Intro og årshjul 

16. oktober: Trinnvis + felles 

20. november: Felles (pluss formøte med AKS) 

15. januar: Trinnvis + felles 

12. februar: Felles 

18. mars: Felles (pluss formøte med AKS) 

29. april: Trinnvis + Felles 

3. juni: Felles, avslutning og erfaring  

 

  



 

 

FAU 

Leder: Kjetil Mujezinović Larsen  

Nestleder: Marianne Kvig 

Driftsstyret     SMU 

Foreldrerepresentant: Harald Tolleshaug Foreldrerepresentant: Marianne Kvig 

Foreldrerepresentant: Guro Hagness  Foreldrerepresentant: Siv Vatne Pettersen 

 
Deltakere 18. mars 2024  
 

 Trinn A  B  C  

 1 Stine Broge Henriksen  X Olivia Salles  Harald Dahl  X 

 2 Torbjørn Røe Isaksen  Hanne Bismo Mustad  Therese Steensland-Brun  

 3 Mariann Jeppestøl Eriksen X Mads Odnes Jensen 

v/vara 

X Martin Henrichsen v/vara X 

 4 Torstein Vogt Skard  Sølvi Haugland  Simone Diab X 

 5 Anne Christine Bømark 

Lunde 

 Cathrine Cramer/ 

Madeleine 

Wiedswang  

X Linda Nikolaisen  

 6 Helene Ree Ruden/  

Martine Rygh  

X My Muratori X Christian Qvigstad X 

 7 Lars Mørch X Ida Kvernstrøm  Betina Sollie  

 8 Katherine Nordtømme X Sarah Leandra Hovet  X Guro Hagness X 

 9 Barbro Fossøy Stadheim X Ylva Kristina Olsson 

Furu  

 Amila Šehić  

10 Thorbjørn Nymo X Kenneth Egeland X   

 Mottak       

FAU-leder Kjetil Mujezinović Larsen X AKS leder  Siver Zangana X 

Nestleder Marianne Kvig X SMU Siv Vatne Pettersen  

DS Harald Tolleshaug 

Guro Hagness 

 

X 

 

Rektor Gjermund Jørgensen X     

Assisterende 

rektor 

Merete Samuelsen 

Marianne Embretsen Osnes 

     


